

สาขาวิชาการออกแบบกราฟิกและมัลติมีเดีย คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม จัดโครงการ “การวางแผนกลยุทธ์ธุรกิจเพื่อการออกแบบ” ให้กับนักศึกษาชั้นปีที่ 4 เพื่อให้นักศึกษาประยุกต์ใช้ผลการ และเพื่อให้นักศึกษานำเสนอผลงานการวางแผนธุรกิจในการออกแบบที่ผ่านกระบวนการคิดอย่างเป็นระบบ โดยได้รับเกียรติจาก คุณสุเมธ จันทร performance marketing assistant manager บริษัทวิริยะประกันภัย เป็นวิทยากร ห้อง 4340 A คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา ในวันที่ 3 และ 10 สิงหาคม 2569 ที่ผ่านมา

The Graphic and Multimedia Design Program, Faculty of Engineering and Industrial Technology, organized the “Business Strategy Planning for Design” project for fourth-year students. The project was designed to help students apply business strategy concepts to the design process and develop practical business plans through systematic and structured thinking.

As part of the project, students presented their design-oriented business plans, demonstrating how they could integrate strategic business thinking into the development of creative design projects.

The program was honored to have Mr. Sumet Chanthara, Performance Marketing Assistant Manager at Viriyah Insurance, serve as the guest speaker and share his professional knowledge and experience in business strategy and marketing.

The project was held in Room 4340A, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University, on August 3 and 10, 2026.

平面设计与**多媒体**专业开展“设计商业战略规划”项目

宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院平面设计与多媒体专业面向四年级学生开展“设计商业战略规划”项目，旨在引导学生将所学知识与设计实践相结合，并通过系统化的思维与分析过程，制定设计领域的商业规划方案，并进行成果展示。

本次活动特别邀请维里亚保险公司（Viriyah Insurance）绩效营销助理经理苏梅特·詹达担任主讲嘉宾，为学生分享商业战略、市场营销及设计商业化等方面的知识与实践经验。

活动于2026年8月3日及10日在宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院4340 A教室举行。